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Minister van Justitie en Veiligheid  

  

Voetbal en Veiligheid - Taskforcezaken, handhaven 

stadionverboden en VKC-vragen 

     
     
     

     

 

 
  

 

1.     Aanleiding 

 

Bijgaande brief informeert de Tweede Kamer over diverse zaken in het kader van 

Voetbal en veiligheid. Dit naar aanleiding van het voetbalgeweld, dat al langer 

gaande is, maar de laatste tijd steeds zichtbaarder wordt. Tevens gaat de brief in 

op een toezegging, een motie en twee verzoeken van de vaste Kamercommissie 

Justitie en Veiligheid. Concreet:  

 In de brief wordt ingegaan op recente incidenten, de aanpak van het 

voetbalgeweld in den brede en de extra inzet die daar de komende 

periode op wordt gepleegd. 

 In een brief aan de Tweede Kamer van 18 oktober jl. heeft u toegezegd 

de Kamer later te informeren over het aantal voetbalrelschoppers dat 

door het handelen van de KNVB Taskforce Ondersteuning bij 

voetbalincidenten voor de rechter verschenen is. Dit naar aanleiding van 

een vraag van het lid Knops (CDA). 

 Tijdens het tweeminutendebat Politie op 7 december 2022 heeft het lid 

Michon-Derkzen (VVD) de motie ‘beter handhaven van opgelegde 

stadionverboden en de inzet van het instrumentarium uit de voetbalwet’ 

ingediend. Tijdens de stemmingen op 13 december 2022 is deze motie 

aanvaard. 

 Tijdens de procedurevergadering van de vaste Kamercommissie JenV van 

25 januari jl. is bij de rondvraag gevraagd om een reactie van u op de 

berichtgeving op 13 januari jl. dat burgemeesters een vergunning willen 

voor alle wedstrijden in het betaald voetbal 

 Bij de procedurevergadering van 29 maart jl. is gevraagd om een reactie 

van u op de berichtgeving van 18 maart jl. dat de Politievakbond pleit 

voor een verbod op uitsupporters. 

 

2.     Geadviseerd besluit 

 U wordt gevraagd akkoord te gaan met de conceptbrief aan de Tweede 

Kamer in bijlage 1 en het meezenden van het overzicht gedragingen en 

sancties in bijlage 2. 

 U wordt geadviseerd om de Tweede Kamer via deze brief te informeren 

voorafgaand aan het CD politie van 19 april as. 
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3.   Kernpunten 

 Ten aanzien van het voetbalgeweld volgen we de lijn dat het 

instrumentarium voorhanden is om voetbalgeweld effectief aan te pakken. 

Dat betekent wel dat ze vervolgens consequent ingezet en gehandhaafd 

moeten worden. Er wordt ingegaan op de recente incidenten en een 

weergave van de huidige aanpak geschetst alsmede de aangescherpte 

maatregelen nav recente incidenten. 

 De brief gaat kort in op de vergelijking met het Engelse model en er wordt 

toegezegd dat er een vergelijking zal worden uitgevoerd. 

 Voor de beantwoording van de vraag van het lid Knops wordt uitgelegd 

dat uit onderzoek van de KNVB, het OM en de politie blijkt dat het niet te 

herleiden is en ook niet handmatig uit te zoeken is hoeveel 

voetbalrelschoppers alléén door het handelen van de Taskforce voor de 

rechter zijn verschenen. 

 In reactie op de motie van het lid Michon-Derkzen wordt op beide punten 

van het dictum ingegaan. 1) Waar het gaat om het beter handhaven van 

stadionverboden wordt uiteengezet wat de aanpak is, welke 

intensiveringen zijn doorgevoerd en waaraan nog wordt gewerkt. 2) Waar 

het gaat om het bewerkstelligen dat informatie van een club bij (dreiging 

van) ongeregeldheden bij voetbalwedstrijden bij een bestuurlijke 

rapportage voor de inzet van het instrumentarium uit de voetbalwet kan 

worden gebruikt, wordt toegelicht dat dit reeds mogelijk en gangbaar is. 

 Voor de beantwoording van de vraag van de vaste Kamercommissie wordt 

uitgelegd dat het handelingskader en de daarin genoemde vergunning 

niet een nieuw instrument is, maar een richtinggevend kader is om zoveel 

mogelijk een eenduidige landelijke lijn te trekken. Het brengt niet meer of 

andere bevoegdheden en instrumenten. 

 Voor een reactie op de vraag van de vaste Kamercommissie over de 

oproep van de politiebond voor een verbod op uitfans, wordt aangesloten 

bij hetgeen u besproken heeft met het Supporterscollectief Nederland 

(d.d. 22 maart jl.), waar u aangaf begrip te hebben voor de oproep, dat u 

van mening bent dat uitsupporters bij het voetbal horen en de afweging 

over wel/geen uitsupporters aan het lokale gezag is. 

 

4.     Toelichting 

 

4.1 Politieke context 

 De afgelopen maanden staat voetbal ook in de politieke belangstelling. Op 

diverse momenten, zie de aanleiding, zijn daarom vragen gesteld en 

moties aangenomen, waar deze brief op ingaat. 

 Zeer recent (11 april jl.) is tijdens de regeling van werkzaamheden is een 

debat aangevraagd met u en MLZS over voetbal en veiligheid. Dit debat 

moet nog worden ingepland. Tevens is door het lid Kwint gevraagd om 

voor het debat een om brief te ontvangen met een uiteenzetting van de 

effectiviteit van verschillende maatregelen in verschillende landen. De 

internationale context wordt in onderhavige brief al wel enigszins 

aangestipt, maar goede beantwoording vraagt meer tijd en voorbereiding. 

 Naar aanleiding van de ongeregeldheden tijdens de bekerwedstrijd 

Feyenoord – Ajax zijn Kamervragen gesteld door het lid Westerveld en het 

lid Van Haga. Het beantwoorden van deze vragen is in gang gezet.  

 

4.2 Krachtenveld 

De inhoudelijke delen van de conceptbrief zijn opgesteld in samenwerking met de 
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partners in de Regiegroep Voetbal en Veiligheid (Politie, OM, KNVB, 

burgemeesters). Intern is afgestemd met DGPenV. 

 

4.3 Ontwikkelingen hiervoor 

 

 Op 19 november 2021 en 15 juni 2022 zijn brieven aan de Tweede Kamer 

gestuurd over de geïntensiveerde aanpak van ongeregeldheden rondom 

voetbalwedstrijden.  

 In het CD Politie van 5 oktober 2022 zijn door het lid Knops vragen 

gesteld over de Taskforce van de KNVB. Hier is op ingegaan in brieven 

aan de Tweede Kamer van 18 oktober 2022 en 12 december 2022.  

 Tijdens de begrotingsbehandeling Justitie en Veiligheid op 17 november 

2022 is een motie van het lid Bikker (CU) over de balans tussen 

maatschappelijke lasten en commerciële baten bij voetbalwedstrijden en 

commerciële evenementen aangehouden. Op 8 december 2022 is deze 

motie in stemming gebracht en aangenomen. U wordt verzocht de Kamer 

voor de zomer over oplossingsrichtingen te informeren.  

 Op 9 maart 2023 zijn door het lid Westerveld (GL) Kamervragen 

ingezonden over een meldplicht bij stadionverboden.1 Deze zijn door u 

beantwoordt op 29 maart jl. 

 

Bijlagen  

1. Concept TK-brief Taskforcezaken, handhaven stadionverboden en VKC-

vraag over vergunning bij voetbalwedstrijden. 

2. Bijlage overzicht gedragingen en sancties. 

 

5.     Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

           

5.1 Toelichting 

De persoonsgegevens van de ambtenaren zijn niet openbaar ter bescherming van 

de persoonlijke levenssfeer. De persoonsgegevens van de ambtenaren zijn 

verwijderd. Er is geen andere informatie die niet openbaar gemaakt kan worden. 

 

                                                
1 Een meldplicht bij stadionverboden | Tweede Kamer der Staten-Generaal  

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/kamervragen/detail?id=2023Z04074&did=2023D09537

